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                                               PROTOKÓŁ  NR  21 /2008 
                                 XXI Sesji Rady Gminy Perzów 
                                    w dniu 20 listopada 2008r. 
                                     w godz. 13.15 do 17.45 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych,  Panią Wójt, Zastępcę Wójta,Panią 
Skarbnik, Panią Sekretarz, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy. 
Stwierdził obecność 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 
1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na  2009 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie aplikowania Gminy Perzów o środki 

„Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011” 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy w 2009r. z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami określonymi w 

art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku 

publicznego i o wolontariacie. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 
 
 
Pani Wójt – wnioskuje o przesunięcie pkt 8 porządku obrad do pkt 6. 
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Przewodniczący Rady poprosił radnych o głosowanie. 
15 radnych głosowało za nowym porządkiem obrad. 

 
 
 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z XX Sesji bez odczytania. 
 
 
3. Interpelacje. 
 
Radny Zając – pyta o parking w Domasłowie. Czy firma go naprawi. 
 
Pani Wójt – byli prezesi tej firmy i obiecali, Ŝe to naprawią. 
 
Radny Krzywiecki – pyta o drogę do przedszkola, czy coś będzie jeszcze 
robione. Wnioskuje, aby tę nawierzchnię jeszcze zagęścić i ubić. 
Wnioskuje o premię dla Panów Włodarczyka i Zawadzkiego, bo wykonali 
dobrą pracę przy budowie drogi w Słupi p.Bralinem. 
 
Pani Wójt – droga w Słupi wreszcie została zrobiona. Są zatoczki, 
pobocza są trochę wąskie. Będę rozmawiała z Panem Mrugałą  
z GDDKiA , aby dali nam trochę destruktu. Nie mamy teraz ludzi na 
pracach publicznych. 
 
Radny Krzywiecki – zróbmy to dobrze, aby ludzie się nie czepiali, Ŝe coś 
jej brakuje. Proszę o wykończenie tej drogi. 
 
Radny Wodziak – a co z droga do kotłowni. Wnosi o oznakowanie drogi , 
prowadzącej do Pani Gawlik (kierunkowskaz do Trębaczowa)  , bo 
kierowcy tam błądzą. 
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Pani Wójt – znak postawimy. Dyrektorzy  z KPDM obiecali, Ŝe w tym 
roku jeszcze tą drogę zrobią. 
 
Radny Pietrus – jechał drogą w Trębaczowie – odcinek od Ligoty   do 
Zbyczyny. Droga jest tam zniszczona, a po zimie będzie jeszcze gorzej. 
Prosi teŜ, aby przyspieszyć procedurę załoŜenia lampy w Trębaczowie. 
 
Pani Wójt – prace przy lampie nie idą tak szybko, jakbyśmy chcieli. 
 
Radna Gawlik – czy Gmina ma umowę na ścinkę drzew. Bo trzy topole 
koło posesji radnej stanowią zagroŜenie. Rada Sołecka składała 
wniosek, ale zginął w Urzędzie Gminy. 
 
Pani Wójt – my nie wycinamy, ale przycinamy dla bezpieczeństwa 
mieszkańców. Będzie spotkanie z sołtysami na temat dalszego 
zapotrzebowania na tego rodzaju prace. 
 
Radny Stodolski – pyta o boisko ORLIK 2012. Po deszczach jest sporo 
wody. Czy budowa będzie kontynuowana? 
 
Pani Wójt – byliśmy z zastępcą w Poznaniu. Firma „PANORAMA II”  
nie dotrzymała warunków umowy. Dzisiaj dzwonił dyrektor, Ŝe boisko  
do piłki noŜnej będzie skończone. Obiecują to skończyć do 28.11.2008r. 
Prace będą wykonane, jak będzie pogoda. 
 
Przewodniczący Rady – co będzie z tymi pieniędzmi z dofinansowania, 
bo przecieŜ nie mogą zostać w budŜecie jako wydatki nie wygasające. 
 
Pani Wójt – przyszła faktura na ponad 500 tys.zł. Pan w Poznaniu mówił, 
Ŝe dostając boisko, dostaliśmy gwiazdkę z nieba. 
 
Radny Wieczorek – mam nadzieję, Ŝe jak praca nie będzie skończona, 
to nie zapłacimy. Obawiam się, Ŝe jak dostaną pieniądze, to juŜ boiska 
nie skończą. 
 
Pan Mega – umowa z wykonawcą przewiduje odbiory częściowe. 
Niektóre firmy, które robią znaczne inwestycje, zapewniają sobie 
płatności po ukończonej inwestycji. W tym roku musimy rozliczyć jedno 
boisko. Trzeba w tym roku zapłacić. Dowiedzieliśmy się w Poznaniu, Ŝe 
moŜemy uruchomić dotację, ale nie potwierdziliśmy jeszcze tej 
informacji. Wysłaliśmy upomnienie. Zapewniają, Ŝe ukończą to do 
28.11.2008r. Dowiedzieliśmy się teŜ, Ŝe ta firma robi 4 boiska i Ŝadnego 
jeszcze nie wykonała. 
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Radny Wieczorek – jakie to są odsetki? 
 
Radna Piekarska – Komisja Rewizyjna kontrolowała dokumenty. Odsetki 
są małe, wynoszą 100 zł. dziennie. 
 
Pani Wójt – łatwo jest krytykować. KPDM jest  firmą solidną. Z ORLIKA 
bardzo się cieszę. W Urzędzie Marszałkowskim pytali czemu Rada tak 
długo zwlekała z podjęciem decyzji. Budowę rozpoczęto późno. 
Myślałam , Ŝe ta firma jest solidna. Nie dotrzymali terminu. Chcę, aby 
zrobili to boisko. Jeśli skończą, to 1 grudnia ubieramy choinkę na boisku. 
Jak nie, to nie. 
 
Radna Piekarska – w umowie jest zapis, gwarantujący naleŜyte 
wykonanie inwestycji. 
 
 
Pani Skarbnik – ten zapis dotyczy zabezpieczenia wykonania robót. 
Zamówienie z przetargu zawsze zabezpieczają takie pieniądze. Ta 
faktura musi być  zapłacona, bo nastąpił częściowy odbiór robót. 
 
Przewodniczący Rady – Rada długo zwlekała z podjęciem decyzji, ale 
wiemy ile niejasnych sytuacji ten projekt stwarzał. Choćby temat szatni. 
Był uzgodniony koszt 1.016.000, później zrobiło się z tego ponad 
1.300.000. 
Radny Wieczorek – z tym zwlekaniem. PrzecieŜ firma wiedziała co robi. 
Wiedziała o terminie. 
 
Pani Wójt – wiedziała, ale tamta firma była droŜsza. Powiedział Dyrektor 
Departamentu Turystyki, Ŝe większość firm jest z Pomorza. 
 
Radny Zając – w ubiegłym tygodniu otwarto ORLIK w Wieruszowie  
za 1.200.000. Myśmy wygrali, bo mamy taniej. 
Radny Ludwikowski – Stacja uzdatniania wody w Trębaczowie. Byliśmy 
na odbiorze. Stacja wygląda dobrze. Jest jeden problem. Na sieci. Przy 
normalnym poborze wody nie ma problemu. Problem jest z hydrantami. 
Jak odkręcą hydrant, to wody nie ma i w dodatku spada ciśnienie w całej 
sieci. 
 
Pan Mega – Firma Gutkowski wykonała inwestycję zgodnie z 
załoŜeniami projektowymi. Na etapie projektu był pan z Kalisza. Był ten 
temat poruszony. Jego zdaniem pompy zostały dobrane właściwie. 
Przeprowadzimy to badanie. JeŜeli okaŜe się, Ŝe ciśnienie jest za niskie, 
będziemy się zastanawiać. Pojawia się pomysł  zbiornika retencyjnego. 
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Przewodniczący Rady -  kiedy będzie to badanie? 
 
Pan Mega – rozmawiałem z inspektorem nadzoru. Zrobimy jak 
urządzenie potrzebne do badania będzie dostępne. 
 
Przewodniczący Rady – kilka tygodni temu poruszaliśmy temat tablicy  
i biura po LEADERZE. Obiecał Pan, Ŝe to będzie udostępnione. 
 
Pan Mega – tablice zostały udostępnione. Zrobię zebranie Zarządu  
i podejmiemy decyzję. 
 
Pani Wójt – oczywiście Pan Krowicki pracuje w niedogodnych 
warunkach. Jestem za tym, Ŝeby w tym biurze mogli pracować Pan 
Krowicki i Pan Wiśniewski. 
 
Przewodniczący Rady – kto ma klucze do tablicy? Prezes GS proponuje, 
Ŝe jak tablica ruszy, słup ogłoszeniowy moŜna by przenieść na inną  
wieś. 
 
Pan Mega – klucze ma Pani Drapiewska i współpracuje z Panią 
Sekretarz. 
 
Pani Sekretarz – jak mamy coś waŜnego, to Pani Drapiewska zaraz 
wiesza. 
 
Pani Wójt – słup powinien zostać. Popołudniu przyjeŜdŜają ludzie i 
zamieszczają róŜne ogłoszenia związane z Gminą. Usunęliśmy kontener 
ze skrzyŜowania przy 8. Postawiliśmy w Perzowie kontener na odzieŜ. 
 
Przewodniczący Rady – udzieliliśmy bonifikaty na wykup gruntu dla 
Spółdzielni Mieszkaniowej w Sycowie. Czy wywiązują się z zobowiązań? 
 
Pani Wójt – sprawdzę i odpowiem na kolejnej sesji. 
 
Przewodniczący Rady – jaka awaria była w Urzędzie Gminy, bo stał pod 
nim agregat? Co się stało? 
 
Pani Wójt – w urzędzie nie było awarii. Został ustawiony pod urzędem, 
bo był  próbowany. 
 
Radny Ludwikowski – rolnicy woŜą obornik na pola. Między 
Trębaczowem, a Domasłowem doszło do powaŜnego wypadku. Czy 
moŜna to eliminować? 
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Pani Wójt – dzisiaj zaczęto rozdawać kamizelki. To jest temat bardzo 
waŜny. A co do rolników – moŜe na zebraniach wiejskich zrobić 
pogadanki , ale rolnicy powinni to juŜ wiedzieć. 
 
Przewodniczący Rady – czy odbyły się pogadanki o narkotykach? 
 
Pani Wójt – dzisiaj są kamizelki, w szkołach na zebraniach będą 
pogadanki.  
 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy ( treść sprawozdania  
w załączeniu). 
 
Radny Ludwikowski – wraca do odśnieŜania. Pyta o wykonawców. 
 
Radny Bagiński – prosi, aby rozmawiać z Kobyla Górą w sprawie 
naprawy drogi Perzów – Marcinki. 
 
Pani Wójt – rozmawiałam z Wójtem Przygodą. On tą drogą nie jest 
zainteresowany. 
 
Radny Burzała – pyta o zakończenie robót na sieci wodociągowej. 
 
Pani Wójt – umowa została podpisana na 24 tys.zł. W tej chwili myślimy 
o uzbrojeniu działek naprzeciwko szkoły. Prosi o podjęcie decyzji  
w sprawie wniosku Państwa Balińskich, aby moŜna było oddać im 
pieniądze za działkę. Teraz tych pieniędzy w budŜecie nie ma. Gminie ta 
działka jest niepotrzebna. My chcemy uzbrajać działki. 
 
Radny Ostrowski – pyta o uchwałę pomocową. Przedsiębiorcy  są nią 
zainteresowani. Czy ma Pani  jakieś propozycje rozwiązań? 
 
Pani Wójt – aby nie  wzbudzać zbędnych emocji najpierw wysłaliśmy  
uchwałę do Urzędu Ochrony Konsumenta i Konkurencji, celem 
opiniowania. 
  
 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady - otrzymałem pismo od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Kępnie w sprawie oświadczeń majątkowych. 
Przewodniczący Rady odczytał treść pisma. 



 7 

Przewodniczący Rady – brałem udział w obchodach Święta 
Niepodległości. Wczoraj otrzymałem telefoniczny wniosek. Pan Grzegorz 
Krowiarz dzwonił w sprawie Ŝwirowni w Zbyczynie. Jest zainteresowany 
wykupem. Temat ten był juŜ wcześniej poruszany. 
 
Pani Gosek – miało być zebranie wiejskie w tej sprawie. Co do boiska 
nie zgodzą się. Jak zostanie to sprzedane bez wiedzy mieszkańców, 
będzie wojna. 
 
Pani Wójt – był u mnie pan z Bralina, który jest zainteresowany zakupem 
gruntu od Pana Krowiarza. Myślę, Ŝe oni się dogadali. Krowiarz chce 
kupić od Gminy i sprzedać temu panu z Bralina. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie aplikowania Gminy Perzów o środki 
z „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011” 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
15 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta   i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Radny Kozan wnioskuję o przycięcie wierzb w Domasłowie. 
 
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2009r. 
 
Radny Krzywiecki – pamiętam co przedsiębiorcy proponowali, a w 
materiałach jest dalej pierwotna stawka. Przedsiębiorcy chcieli nam 
powiedzieć, Ŝe gospodarka zwalnia, Ŝe coś się dzieje nie tak. Rolnikom 
się przychyliliśmy. A obecność przedsiębiorców wzbudziła jakieś dziwne 
emocje u radnych. Nie postrzegajmy przedsiębiorców i nie 
wypowiadajmy się w ten sposób, Ŝe jestem za biednym, czy bogatym. 
Gdyby nie ci operatywni, to ci niezaradni nie mieliby co jeść. JeŜeli 
przedsiębiorcy proponują 16,74 zł/m2, to nie jest to propozycja 
pionierska. We Wrocławiu stawka zamroŜona jest od 6 lat. Chylę czoła 
dla Pani Wójt, Ŝe będzie przygotowany program pomocowy. Widzę, Ŝe 
jest przygotowana uchwała i nie są to puste słowa. To nie jest nic 
nowego, Ŝe mrozimy stawkę. Inne gminy teŜ to robią. Nie sztuka 
podnieść stawki tym, co są kołem napędowym, ale naleŜy szukać 
środków unijnych. 
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Pani Wójt – rozumiem przedsiębiorców. KaŜdy dba o swoje, aby jakoś 
przeŜyć. Zrobicie jak uwaŜacie. Media w kwestii środków unijnych robią 
złą robotę. Był u mnie Pan Mrugała i barierki przy krajowej 8 będą. 
 
Radna Gawlik – przychyla się do zdania Radnego Krzywieckiego, aby 
nie podnosić stawki. Zostawmy to bez zmiany. 
 
Radny Stodolski – prowadzę teŜ działalność i wiem, Ŝe przedsiębiorcy 
koszty teŜ rosną. Gdybyśmy im podwyŜszyli o 4,2%, to nie miałoby 
Ŝadnego znaczenia. NaleŜy zwrócić uwagę na rzetelność składanych 
deklaracji. 
 
Pani Wójt – jest rzeczą prostą mówić – kontrolować. Teraz trzeba 
kontrolować wszystkich. Wystąpiliśmy do przedsiębiorców o weryfikację 
deklaracji. 25 zmieniło deklarację. Jak zaczniemy kontrole, to  
u wszystkich. 
 
Rady Krzywiecki – aha. Czyli jak im nie zmienimy stawki, to ich 
przemierzymy. śeby nie zostało to źle odebrane. Wysłać kontrole tam, 
gdzie jest podejrzenie. Czemu nie jedziecie tam, gdzie jest samowolka. 
 
Przewodniczący Rady – bardziej chodzi o grunty niŜ budynki. 
 
Radny Krzywiecki – proszę dać sztandar kontroli Przewodniczącemu 
Rady. Zobaczcie ile oni dają na róŜne imprezy. To są kwoty wyŜsze niŜ 
ta podwyŜka. 
 
Przewodniczący Rady  -  ja myślę o kaŜdym mieszkańcu, nie tylko  
o przedsiębiorcach. UwaŜam , Ŝe pewne rzeczy naleŜy kontrolować,  
a nie puszczać w samopas. Panie Pietrus, czy ci skontrolowani nie czują 
się pokrzywdzeni, względem tych, co nie byli? 
 
Radny Pietrus – potwierdza. Jest za stawką z ubiegłego roku. Kryzys do 
nas dojdzie. Przedsiębiorcy nie zawsze otrzymują zapłatę za towar,  
a ludzie chcą wypłaty. 
 
Pani Skarbnik – w kwestii kontroli. Ten instrument zapisany jest  
w ustawie. 
 
Pani Wójt – zgadza się z Radnym Krzywieckim. Jak zaczniemy, to 
wszystkim. Spotykam się z ludźmi, którzy byli kontrolowani i mają 
pretensje czemu oni, a nie inni. 
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Radny Ludwikowski – uwaŜa, Ŝe stawka powinna być nie zmieniona. To 
będzie gest dobrej woli. 
 
Radny Krzywiecki – nie ma się czego bać. Chodzi  o to, Ŝeby działać 
zgodnie z prawem i nie naruszać prywatności. 
 
Radny Kłodnicki – oby nie było sytuacji, Ŝe w przyszłym roku będzie 
trzeba podnieść do 18 zł. UwaŜam, Ŝe 17 zł moŜe zostać. 
 
Pani Bernadeta Urbańska – sposób przeprowadzania kontroli.JeŜeli my 
przyjeŜdŜamy, przedsiębiorca ma prawo odmówić. Nie mamy obowiązku 
wcześniejszego powiadamiania. Do budynków mieszkalnych nie 
moŜemy wchodzić bez prokuratora. Do innych budynków moŜemy 
wchodzić. 
 
Przewodniczący Rady prosi o zgłaszanie propozycji stawek podatku od 
budynków pod działalność gospodarczą. 
 
Kilku radnych zgłosiło 16, 74 zł. 
Radny Kłodnicki – zaproponował 17 zł. 
 
Pani Wójt – Pan Waldek ma rację. 
 
Radny Ostrowski – proponuje, aby punktem odniesienia były inne gminy. 
Proponuje 17,20 zł. 
 
Ostatecznie po dyskusji radni do głosowania zaakceptowali dwie stawki: 
16,74 zł i 17 zł. 
 
Radny Ludwikowski – Pan Kłodnicki mówi, Ŝe Gmina straci. Gdyby Pan 
Pietrus mógł pobudować halę, to ta strata byłaby wyrównana. 
 
Radny Kurzawa – powinniśmy być radnymi i dbać o gminę. 
 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 15 radnych. 8 radnych głosowało za stawką 16,74 zł. , 7 radnych 
było za stawką 17 zł. 
 
Przewodniczący Rady – pyta co z pozostałymi stawkami? 
 
Radni uwaŜają Ŝe powinny zostać w wysokości proponowanej przez 
Panią Wójt. 
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Radny Krzywiecki -  proponuje podnieść stawkę za grunty zajęte pod 
działalność gospodarczą do 0,60 zł/m , aby zbliŜyć się do innych gmin. 
 
Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 15 radnych.  
10 radnych głosowało za przyjęciem nowej stawki,4 radnych głosowało 
za utrzymaniem dotychczasowej, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
15 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych. 
 
Pani Bernadeta Urbańska – porównała z Gminą Bralin. Ilość pojazdów w 
Gminie Perzów utrzymuje się na stałym poziomie. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
14 radnych głosowało za przyjęciem uchwały,1 radny głosował przeciw. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy w 2009r.  
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami określonymi  
w art.3  ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie. 
 
Pani Sekretarz – wyjaśnia zasadność uchwały. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
15 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
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11. Wolne głosy i wnioski.  
 
Pani Wójt – pyta co ma powiedzieć Państwu Balińskim? 
 
Radny Bagiński – dać im 5 tys.zł. i  niech mają działkę. 
 
Pani Wójt – jeŜeli mnie upowaŜnicie, to porozmawiam z Balińskimi. 
Radca mówił, Ŝe najłatwiej byłoby uniewaŜnić akt. 
 
Radny Ostrowski – moŜna spróbować odstąpić od tamtej sprzedaŜy i 
sprzedać im za połowę wartości. 
 
Pani Wójt – porozmawiam i przedstawię co Balińscy oczekują. Mnie ta 
działka jest niepotrzebna, ale muszą być zagwarantowane pieniądze. 
 
Radny Wieczorek – odkupmy to od Nich jako Gmina, a sprzedamy to 
legalnie. 
 
Pani Wójt – porozmawiam, zobaczymy. 
 
Radny Kozan – gdyby się nie zgodzili, to moŜe w Domasłowie jakąś 
działkę? 
 
Przewodniczący Rady – pyta co odpisać Dyrektorowi Tokarzowi? 
 
Radny Kłodnicki – nie jestem przeciwny Trębaczowowi. Ale są teŜ inne 
szkoły. Zespół Szkół w Perzowie dowiedział się, Ŝe w tym roku nic nie 
dostanie, tylko na kredę i ścierkę. Powinno się to omawiać z innymi 
dyrektorami. 
 
Radny Pietrus – to dobrze, Ŝe Pan Tokarz dba. Czy Pan Kłodnicki był w 
szkole w Trębaczowie? Jestem za tym , Ŝeby te pieniądze na to były. 
 
Pani Wójt – potrzeb jest duŜo. Chciałabym, abyście się przypatrzyli 
remontom robionym w szkołach. 
 
Pani Gosek – jest 45-lecie szkoły i chcą, aby ta szkoła jakoś wyglądała. 
Ta szkoła przecieŜ będzie istnieć, to dbajcie o nią. 
 
Przewodniczący Rady – co mam odpisać? 
 
Pani Wójt – będzie uchwalony budŜet na 2009r. i wtedy zobaczymy. 
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Radny Wieczorek – dyrektor chciał oddzielić przedszkole  
od mieszkańców. Ile zapłacą za to mieszkańcy? 
 
Pani Wójt – to jest teraz rozliczane. 
 
Radny Wieczorek – czy nam się to opłaci? 
 
Pani Wójt – pan Tokarz myśli o przeniesieniu przedszkola  
do szkoły. 
 
Pani Sekretarz – to chodzi, aby odłączyć się od lokatorów. 
 
Przewodniczący Rady – to po co to rozłączać, jak przedszkole ma być  
w szkole? 
 
Pani Wójt – to będzie jeszcze dyskutowane. 
 
Radna Gawlik – czy będzie i czy robimy komisję na temat oświaty? 
 
12 radnych jest za spotkaniem 
3 radnych wstrzymało się od głosu 
 
Pani Gawlik prosi o przygotowanie danych: kwota subwencji  
na szkoły, ile wynosi subwencja na 1 ucznia. Z USC dane ile dzieci 
pójdzie do szkół w kolejnych 3 latach? 
 
Pani Wójt – pyta czy mają być dyrektorzy. 
 
Przewodniczący Rady – nie. 
 
W tym momencie Radni z Domasłowa głośno wyraŜali swój sprzeciw,  co 
do planowanej komisji poświęconej oświacie. 
 
Radna Gawlik – oburza się zachowaniem radnych z Domasłowa. UwaŜa, 
Ŝe w wyniku takich sytuacji z posiedzeń Rady Gminy wynoszone są 
niepotrzebne plotki. 
 
Pani Wójt – Urząd ma duŜo pracy. Proponuje początek grudnia. 
 
Radny Wieczorek – u Pilota buduje się nowy sklep. Pyta czy będzie 
zasypywał rów. Jak będzie robił chodnik, to Ŝeby zachować przepływ. 
Sugeruje, aby wykupić grunt pod przepompownią. 
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Radna Gawlik – Pan Wolak ma tam kosić. Skoro to nie jest Gminy to jak 
tam ma wejść? 
 
Pani Anna Kosińska – wzburzona pyta o nowo wybudowaną drogę  
w Słupi. Dlaczego jest węŜsza niŜ w innych miejscowościach, choćby  
w Zbyczynie. Nasza ma tylko 2,5m. Gdybym wiedziała, Ŝe ona będzie 
taka wąska, to czekałabym z jej budową jeszcze 2 lata. Dlaczego przy 
odbiorach nie ma sołtysa? Zostałam jako sołtys okradziona z 230m. 
Jestem zbulwersowana, bo czekałabym jeszcze 2 lata, Ŝeby było jak 
naleŜy. Mieliśmy tylko 230m drogi, a jeszcze nam zbudowano o 1m 
węŜszą. Gdybym była przy odbiorze, to nie zgodziłabym się na jej 
odbiór. 
 
Radny Wieczorek – kto to projektował? 
 
Pani Wójt – była zaczęta jak był Wójtem Grygiel. Poszerzono pobocza, 
aby był parking dla odwiedzających cmentarz. Droga została zrobiona 
bardzo ładnie. Mój mąŜ był długo radnym. TeŜ o nią walczył. To nie jest 
droga do pól, tylko do przedszkola. Jest przy przedszkolu lampa, jest 
kawiarenka internetowa. Tą drogę zrobiliśmy, bo Marszałek dał nam  
30 tys.zł. Gdyby nie była robiona, pieniądze musiałyby być oddane. 
 
Radny Krzywiecki – szkoda, Ŝe nie ma Pana Megi, bo jak został asfalt 
wylany, zaraz byłem w urzędzie. Mówiono, Ŝe jest takich kilka odcinków. 
Trochę pojeździłem po Gminie i proszę mi wierzyć jest to jedyna droga o 
takiej szerokości. Proszę się nie dziwić emocjom Pani Sołtys. Cieszyłem 
się z niej po głosowaniu. Droga, jeŜeli chodzi o jakość jest w porządku. 
Wpadli urzędnicy w pułapkę z poprzedniej kadencji. Jak zaczęto, to oni 
tak robili. Na przyszłość nie mówmy tylko o długości, ale i o szerokości. 
 
Pani Wójt – jak droga była robiona, był układ. Przedsiębiorstwo robi 
drogę, a my we własnym zakresie pobocza. Kto tam jeździ? Ludzie do 
przedszkola? Pytałam Pana  Świątka. Nie skarŜył się. 
 
Radna Gawlik – słyszę uwagi, Ŝe sołtys i radny nie byli na odbiorze. 
Niech sołtys jest zawsze przy odbiorach. 
 
Radny Krzywiecki – nie uwaŜałem, Ŝe byłem konieczny przy odbiorze. 
 
Radny Kłodnicki – czy ORLIK miał odbiór techniczny? 
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Pani Wójt – był odbiór podbudowy na boisku. Była teŜ odebrana 
podbudowa pod poliuretan. Jest odebrane odwodnienie, ogrodzenie, 
oświetlenie. 
 
Radny Kłodnicki – na wysokości studzienki przy ORLIKU siada trylinka. 
Kierowcy i dzieci proszą teŜ o wykonanie zatoczki autobusowej przy 
szkole w Perzowie, naprzeciwko sołtysa. 
 
Pani Wójt – jak będzie wola Rady. Zatoczka zamiast drogi, zgadzam się. 
 
Radny Kurzawa – jak wszyscy będą ostroŜni, to nic się nie stanie. 
 
Radny Stodolski – uwaŜa, Ŝe zatoczka, to dobry pomysł, a na razie moŜe 
wystarczy namalować kopertę „BUS” 
 
Radny Wieczorek – myśli, Ŝe został popełniony błąd przy sprzedaŜy 
działek naprzeciw szkoły. Tam powinien być teren pod parking. 
 
Pani Wójt – z 2003r. mamy postanowienia Sanepidu. Musimy teraz inne 
rzeczy robić. Wymieniamy okna w hydroforni w Słupi i posadzkę na 
oczyszczalni w Perzowie. Zachęcam, aby radni zobaczyli efekty remontu 
szatni i łazienek w GOK. 
Jest szansa na 80 tys.zł. na drogi, jeszcze w tym roku. Pieniądze 
weszłyby w nadwyŜkę. 
Pani Wójt zapewnia teŜ, Ŝe pieniądze na chodnik w Miechowie będą 
przez Starostwo zabezpieczone. 
 
Pani Sekretarz odczytuje pismo ze Stowarzyszenia Gmin Powiatu 
Kępińskiego z prośbą o dofinansowanie orkiestry dętej z Kępna. 
 
Radny Kozan – mamy Smyczka i Koła Gospodyń. Ich trzeba 
dofinansować, a orkiestrę jak będziemy chcieli wynająć, to zapłacimy  
i taniej nas to wyjdzie. 
 
Pani Sekretarz – musimy ogłosić konkurs. 
 
Przewodniczący Rady – myśli o kwocie co najwyŜej 1000 zł. 
 
Pani Sekretarz – musi być zachowana zasada konkursowa. 
 
Pani Wójt – do konkursu moŜna przystąpić, ale z propozycją 1000 zł  
i nie więcej. 
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Pani Gawlik – proponuje środki w formie celowej dotacji. 
 
Wszyscy Radni zgadzają się, Ŝe byłaby to najlepsza forma i kwota  
1000 zł. 
 
Pani Wójt – chcemy zrobić komisję. Są do ustalenia ceny wody  
i ścieków, odpady, regulamin wynagradzania nauczycieli. 
 
Przewodniczący Rady – Gmina Bralin mówiła, Ŝe nie będzie od nas 
odbierać śmieci po cenach preferencyjnych. NaleŜy zapytać w Gminie 
Bralin o ceny śmieci w przyszłym roku. 
 
Pani Wójt – rozmawiałam z Panią Balińską . Pani Balińska nie chce 
pieniędzy, chce nową działkę. Notariusz ma od strony prawnej to 
sprawdzić. Prawo na zamianę nie zezwala. 
 
Radny Kozan – proponuje działkę w Domasłowie. 
 
Pani Wójt – zaprasza radnych na strojenie choinki 1 grudnia koło boiska 
ORLIK. Powiedziała teŜ, Ŝe dotacje do boiska ORLIK otrzymane od 
Marszałka i Wojewody nie będą zwrócone, bo oni nie chcą tych 
pieniędzy. Zapewniam, Ŝe te pieniądze nie przepadną. 
 
 
Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim obecnym i zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: Joanna Bednarek 
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                Spis załączników do protokołu nr 21/2008  
      XXI Sesji Rady Gminy Perzów w dniu 20 listopada 2008r. 
 
 
 

1. Pismo nr NOK-077-22/2008/21079 od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Kępnie z dnia 29.10.2008r. w sprawie informacji na 
temat złoŜonych oświadczeń majątkowych radnych Gminy Perzów. 

2. Pismo z dnia 17.11.2008r. od Stowarzyszenia Gmin Powiatu 
Kępińskiego na temat dofinansowania MłodzieŜowej Orkiestry 
Dętej z Kępna. 

 
 
Liczba załączników 2 
 


